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ČESKÝ  RYBÁŘSKÝ  SVAZ, z.s.,              
Výbor územního svazu pro Severní Moravu a Slezsko 

709 00 OSTRAVA – Mariánské Hory, Jahnova 14 
Tel.: 596 620 583,  fax: 596 620 078, email : sekretariat@rybsvaz-ms.cz, 

                            č. účtu u Raiffeisenbank, a.s. : 1005050466/5500,  IČO : 434167   

č.j. : PO-371/23       
 
Všem  MO ČRS 
 členům územního výboru ČRS 
 členům DK při VÚS ČRS  
 předsedům odborů a komisí VÚS ČRS   
RADA ČRS Praha 
 
  

Z  Á P I  S    č . 6/2023 
 

 
ze zasedání výboru územního svazu ČRS, konaného dne 22.06.2023 v Ostravě 
Přítomni: dle prezenční listiny,  p. Čilipka za ÚDK, omluveni Bc. Hloušek, Bc. Němec, Bc. Širuček, V. 
Sklenář. Jako host: Jakub Vávra – rybářský technik 
 
V úvodu si vzal slovo předseda ÚS Mgr. Bednář, přivítal přítomné.  
Následně přednesl návrh programu zasedání a vyzval zúčastněné k doplnění programu. 
 
1. Plnění usnesení z minulých zasedání     jednatel 
2. Hodnocení a realizace usnesení územní konference   jednatel, předseda   
3. Informace z jednání Republikové rady ČRS    předseda, místopředseda  
4. Provoz RIaŠS Roudno       jednatel 
5. Informace z jednání HO při ÚS ČRS SMaSl.    rybářský technik                               
6. Pošta, diskuze, různé                         
  
Návrh programu zasedání.  
Do usnesení – schválen návrh programu zasedání. 

  
  

1. Plnění usnesení z předchozích zasedání 
 

Odkup parcely v katastru realizován, vklad do KN podán prodávajícím, po zapsání do Katastru 
nemovitostí bude pokračovat jednání s Povodím Moravy. 

 
2. Hodnocení a realizace usnesení územní konference 

 
Předseda zhodnotil územní konferenci jako klidnou a bez větších komplikací, informace o sjednocení 
ceny povolenky pro mládež s cenou povolenky pro děti od roku 2024 bylo přijato bez výhrad. Návrhy 
BPVRP pro rok 2024, s výjimkou vyčlenění revíru 471 191 z celosvazového a územního rybolovu, byly 
schváleny a od roku 2024 budou začleněny do BPVRP. 
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3. Informace z jednání Republikové Rady ČRS 

 
Všem členům byl v předstihu rozeslán zápis z jednání Rady ČRS.  
- návrh HO Rady na vynětí revírů Rady ČRS z platnosti územních povolenek byl přijat, naši zástupci 

hlasovali proti tomuto návrhu spolu s ÚS hlavního města Prahy.  
- Diskutována byla opětovně myšlenka sjednocení brigád spolu s členstvím do jednoho celku a 

následný systém přerozdělení. V tomto ohledu nepanuje mezi ÚS shoda. 
- Od roku 2024 je avizováno zrušení tisku členské známky, nicméně členský průkaz zůstává. 
- Do doby propojení RIS s MRS (jejich SW – 2025?) nebude mít možnost MRS prodávat CR 

povolenky ve svých  místních organizacích, členové MRS budou moci zakoupit CR povolenky 
pouze na ÚS ČRS a „příhraničních“ MO ČRS s Jižní Moravou (MRS). 

- Právní komise Republikové Rady ČRS připravuje stanovení jednotné sankce za neodevzdanou 
povolenku a byla pověřena vypracovat návrh možného řešení postihu členů porušujících nařízení 
uživatele rybářského revíru nebo rybníkáře, dle návrhu ÚS pro SMaSl. 

- Informace o investičních záměrech na RŠ Štědronín, půdní vestavba.  
- Požadavek našeho ÚS na tisk Stanov a Jednacího řádu byl zamítnut z důvodu malého nákladu a 

zejména skutečnosti, že  v brzké době dojde minimálně k úpravě Jednacího řádu ČRS a v roce 
2024 i Stanov ČRS. 

 
 

4. Provoz RIaŠS Roudno 
 
RIaŠS v Roudně bylo na sezónu 2023 připravováno paní Marií Mlynarčíkovou a Radimem Samuhelem. 
Byly připraveny: lodě, opraveny podlážky, vyspraveno molo, proběhly drobné provozní opravy v 
budově, i mimo ni. Pravidelně se seká tráva v okolí a na oplocené parcele. Byly dokoupeny trakční 
baterie a trakční nabíječky. Ty by měly prodloužit životnost baterií.   
Ubytovací zařízení v provozu.   
K dispozici je 11 lodí k půjčení včetně baterií. 
Byl posílen kamerový systém zakoupením nového disku. 
 
 

5. Informace z jednání hospodářského odboru při ÚS ČRS SMaSl 
 

Hospodáře ÚS ČRS, který byl na jednání omluven, zastoupil rybářský technik Jakub Vávra. Vrátil se 
k projednaným a zamítnutým návrhům, které H.O. doporučil na minulé zasedání ÚS. Přítomným 
předložil výtah ze zkušeností na některých revírech ČRS a porovnal je s opatřeními platnými u nás 
v ÚS. Oponoval a zdůvodňoval návrh „zákazu lovu ryb z loďky“ (zejména dravců v zátokách) na revíru 
Slezská Harta 1A. Na mapě byla tato opatření demonstrována názorně.  
Jednatel zkonstatoval, že naší povinností na VN Slezská Harta je rybářsky hospodařit tak, aby 
nedocházelo k degradaci kvality vody. Dravci jsou jedním z  přirozených regulátorů planktonofágních 
druhů ryb, které jsou pro vodárenské režimy nežádoucí a které svoji činností znehodnocují kvalitu 
vody. Přestože rybářský tlak po zavedení legislativních úprav na nádrži Slezská Harta značně poklesl, 
díky technikám lovu (echoloty, vertikální lov dravců) úlovek dravců (zejména candátů) rapidně vzrostl. 
„Zestárlá přehrada“ nemá dostatečnou kapacitu vhodných míst k výtěru, tu nahrazujeme pokládáním 
výtěrových (umělých) hnízd. Otázkou je, zdali lze nahradit touto metodou množství odlovených ryb. 
Návrh H.O. byl např. omezení lovu z loděk v některých zátokách, kde dochází k větší koncentraci 
candátů a jejich extrémnímu výlovku. 
K návrhům se VÚS vrátí na srpnovém zasedání.  
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6. Pošta, diskuze, různé 
 
Pošta: 
Jednatel 
1.  MO Bruntál žádá podporu z FRR na generální opravu oplocení areálu MO ČRS Bruntál, tzv. „Kocián“. 
Jedná se o kombinaci půjčky a dotace.  
O této žádosti bylo rozhodnuto takto: 

- Půjčka bezúročná bude poskytnuta.  
- Po předložení VŘ, proinvestovaných nákladů bude jednáno o možnosti poskytnutí dotace. 

Jednatel zajistí podklady k dalšímu jednání. 
Z přítomných hlasovalo pro tento postup: 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 
 
2. Adamov (Karlovice u Vrbna pod Pradědem). Lesy ČR zaslaly stav VN, předloží v nejbližším možném 
termínu návrh na pacht. 
 
3. Nabídka na odkup areálu s vodní plochou na Zábřežsku. Bude uskutečněna obhlídka vybranými 
členy VÚS a členy výboru MO Zábřeh.  

 
Diskuze 
p. Odložilík 
- informoval o požadavku na zvýšení nájemného za revír ve správě MO ČRS Tovačov.  
- požadavek na poskytnutí statistických údajů revíru – úlovky, docházky. 
- informoval o Národním kole Zlaté udice. Náš ÚS skončil na 2. místě za MRS.   
 
p. Kocinec 
- informoval o podané žádosti na výjimku z denní doby lovu na revír Stonávka 3A (Střítež). 
 
p. Machala 
-  informace o zamýšleném rozšíření CHKO Litovelské Pomoraví 
-  zlepšit zázemí pro PRS při kontrole na revíru Slezská Harta. Došlo ke kolizi s hospodářskou činností a 
propůjčení lodě s motorem. Vše nakonec vyřešeno. Realizace zázemí je v plánu. 
 
Různé 
p.Trybuček 
-revír „Návsí“ – termín předání staveniště firmě Lesostavby Frýdek Místek – 25.6.2023 
- proběhla kontrola revíru „Nemilka“ na základě podnětu. Přítomni – jednatel MO ČRS Zábřeh, 
jednatel ÚS, OLK – státní správa rybářství. 
 
p. Čilipka 
- dotaz na kontrolu zápisů z členských schůzí. Jsou-li čteny a evidovány. Jednatel uvedl, že jsou zápisy 
nejen z členských schůzí, ale i všech zaslaných schůzí elektronicky vedeny ve složce každé jednotlivé 
MO.  
 
Předseda R. Bednář na závěr poděkoval všem přítomným za účast na konferenci i dnešním zasedání 
VÚS. 
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u s  n  e  s  e n  í  :  
 

 
I. Schvaluje  

 
- Program zasedání VÚS dne 22.6.2023 
- Půjčku MO ČRS Bruntál z FRR 

 
 

II. Ukládá:  
 

Jednateli – zajistit doklady k proinvestovaným nákladům na opravu oplocení areálu v MO ČRS Bruntál 
Jednateli – dohodnout obhlídku areálu na Zábřežsku 
 
 
 
Termín příštího zasedání VÚS ČRS  17.8.2023 
 
 
 
Zapsal: Ing. Trybuček 
Ověřil : Mgr. Bednář, Machala 
 
 


